

Ice Challenge La Sarre

Hi,

In less than a month, the athletes will start on our trail. The ice is already waiting for you!

Here are some details:

Hotels:

Villa Mon Repos www.motelvillamonrepos.qc.ca 1 888 417-3767

Motel le Bivouac www.motellebivouac.com 1 866 980-2241

Private cottage rental see the Promoter Yannick Provencher 819-520-0120

Do not wait too long before making your reservations, as La Sarre will be a busy city during the week of the race.

TRAINING: If the weather permits, there will be training sessions on Wednesday, February 15th. The cost will be about \$ 20 per session.

QUALIFICATIONS: Qualifications are scheduled to begin Thursday at 7 pm and Friday at 7 pm but do not forget that they could take place earlier or later in the day, depending on the temperature.

MAIN EVENT: The women's round will take place on Saturday 9 am, the men's 128 round will take place on Saturday at 10 am and the main event (round of the 64) will be at 7 pm.

WEBSITE: We will be updating: <https://icechallenge.ca>

FACEBOOK: icechallengevm

LICENSE ATSX: If you do not have an ATSX license, you must create an online profile (<https://data.atsx.org/Home/AthletesInformation>) and pay \$25 when registering in La Sarre.

TRANSPORTATION: Montreal International Airport (YUL-YMX) is located 685 km via Highway 15. You can also transfer to the Rouyn-Noranda Regional Airport (CYUY) which is located at 96 km From La Sarre via QC-117. On-site at La Sarre a shuttle service is organized.

Do not hesitate if you have any questions.

Thank you and look forward to seeing you in La Sarre!

Bonjour,

Dans moins d'un mois, les athlètes s'élanceront sur notre piste. La glace vous attend déjà!

Voici quelques détails

Hotels:

Villa Mon Repos www.motelvillamonrepos.qc.ca 1 888 417-3767

Motel le Bivouac www.motellebivouac.com 1 866 980-2241

Location de chalet privé voir le Promoteur Yannick Provencher 819-520-0120

N'attendez pas trop avant de faire vos réservations, car La Sarre sera une ville très occupée la semaine de la course.

ENTRAÎNEMENT : Si la température le permet, il y aura des sessions d'entraînement le mercredi 15 février. Le coût sera d'environ 20 \$ par session.

QUALIFICATIONS : Les qualifications doivent débuter jeudi à 19h et vendredi à 19h, mais n'oubliez pas qu'elles pourraient se dérouler plus tôt ou plus tard dans la journée, tout dépendant de la température.

ÉVÈNEMENT PRINCIPAL : La ronde féminine aura lieu samedi 9h, la ronde des 128 masculin aura lieu samedi à 10h et l'évènement principal (ronde des 64) sera samedi à 19h.

SITE INTERNET: Nous ferons des mises à jour :

<https://icechallenge.ca/>

FACEBOOK : icechallengevm

LICENSE ATSX : si vous n'avez pas de licence de l'ATSX, vous devez vous créer un profil en ligne

(<https://data.atsx.org/Home/AthletesInformation>) et payez 25\$ lors de votre inscription à La Sarre.

TRANSPORT : L'aéroport Internationale de Montréal (YUL-YMX) est situé à 685 km via l'Autoroute 15. Vous pouvez également faire le transfert pour l'aéroport de régionale de Rouyn-Noranda (CYUY) qui

elle est situé à 96 km de La Sarre via QC-117. Sur place à La Sarre
un service de navette est organisé

N'hésitez pas si vous avez des questions.
Merci et au plaisir de vous voir à La Sarre!

Yannick Provencher, President,
Ice Challenge La Sarre